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Per fi hem encetat l’any 2009 pel 
que fa a les actes del plenari de 
l’Ajuntament.

Esperem que amb un poc 
d’esforç puguem publicar al 
nostre periòdic la informació 
que genera el màxim òrgan de 
representació municipal.

De moment es publiquen les actes del plens municipals de 
gener i febrer d’enguany.

ACTA DE LA SESSIÓ  ORDINÀRIA CELEBRADA PER 
L’AJUNTAMENT PLE EN PRIMERA CONVOCATÒRIA, EL DIA 
20 DE GENER DE 2009.

ASSISTENTS:

SR. ALCALDE-PRESIDENT:
EN JACOBO LUIS SALVADOR SERRET 

SRS. REGIDORS:
GRUP JNP:
EN GUSTAVO VIOL ZARAGOZÀ
EN JUAN JOSÉ SALES SALES
SRA. ESTEFANÍA MONTULL RODRIGO
EN HÉCTOR RIPOLLÉS GASCÓ
GRUP POPULAR:
EN MIGUEL ZARAGOZÀ MUÑOZ 
SRA. CRISTINA ORIENT JULIÁN
EN JUAN ZARAGOZÀ JULIÁN
N’ANDRÉS SALES MUÑOZ

SR. SECRETARI-INTERVENTOR:
EN JOSÉ JUAN POZO RIVAS

Reunits els senyors que es diu al marge, que suposen la totalitat  
del  Ple, a fi de celebrar  Sessió Ordinària i pública, l’Ordre del 
dia de la qual se’ls ha notificat  en legal forma. En el Saló de 
Sessions d’este Ajuntament, en primera convocatòria, sota 
la  presidència del Sr. Alcalde, En JACOBO LUIS SALVADOR 
SERRET, a les vint-i-una hores i quaranta minuts s’obri la Sessió 
per a tractar del següent:

ORDRE  DEL  DIA

1r. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ DE DATA 11-08-
2008. El Sr. Alcalde proposa al Ple la retirada de l’acta perquè 
s’ha observat que manque part del text. Sotmesa la proposta a 
votació s’aprova per unanimitat.

2n- APROVACIÓ DE SOL·LICITUD D’OBRES I DE PROJECTE 
PER AL FONS DE DINAMITZACIÓ DE L’ECONOMIA I 
L’OCUPACIÓ. RDL. 9/2008.  El portaveu del grup JNP 
Sr. Viol Zaragozà adona al Ple del contingut del Reial Decret 
Legislatiu que es diu a l’encapçalament publicat al BOE del 
mes de desembre, i que l’objectiu d’este pla és incrementar la 
cooperació de l’Estat amb els ajuntaments i fomentar la inversió 

pública mitjançant la creació d’un fons per a inversió municipal 
dotat amb vuit mil milions d’euros per a la realització d’obres 
que fomenten la creació d’ocupació.

Que és d’agrair esta subvenció, i és d’esperar que l’anunciat 
fons de la Generalitat Valenciana siga paregut i el repartiment 
siga tan equitatiu com este, que atès exclusivament al nombre 
de població.

Que l’ajuntament, per la necessitat que hi ha, estava estudiant 
la possibilitat de dur a terme obres als carrers del casc antic, i 
com s’ha d’adoptar l’acord d’adherir-se a esta disposició, s’ha 
encomanat la redacció d’un projecte per tindre més clar el cost 
real de les obres i quins carrers es poden incloure. A continuació 
fa una relació del carrers que s’han inclòs.

Que les obres s’han de licitar amb millores i el projecte s’ha fet 
en poc temps, l’ha redactat l’arquitecte municipal Sr. Gómez 
Melià amb la col·laboració dels Arquitectes Tècnics que hi ha 
al poble, Srs. Villalonga i Barreda i Sra. Dana Nos, als quals 
es vol agrair la celeritat en la redacció del projecte esmentat. 
Que s’espere que comencen al mes d’abril, perquè han d’estar 
concloses al mes de desembre. Que principalment es canviaran 
els sanejaments i la xarxa d’abastiment d’aigua i les connexions, 
seguin la recomanació de l’empresa FACSA, que gestiona el 
servei d’abastiment d’aigua, i finalment es ficarà una capa de 
formigó.

El pressupost arriba fins ahí, però que això no vol dir que no es 
faça també la pavimentació, per a lo que es presentarà un altre 
projecte, i es farà, potser, amb llambordes per a continuar lo que 
ja està fet al casc antic. Que vol que la gent comprenga que hi 
haurà molèsties però ara és el moment de fer esta obra.

Sotmesa la proposta a votació per cinc vots a favor, del Sr. 
Alcalde i el grup JNP i quatre abstencions del grup popular 
s’acorda:

Aprovar el projecte de l’obra RENOVACIÓN DE 1. 
SERVICIOS EN EL CASCO ANTIGUO, redactat per 
l’arquitecte municipal Sr. Gómez Melià.
Sol·licitar la seva inclusió en el Fons Estatal d’Inversió 2. 
Local, del RDL 9/2008.
Aprovar el plec de condicions economicoadministratives 3. 
per a la licitació de l’obra.
Anomenar per a la direcció de l’obra a l’arquitecte 4. 
Dr. Gómez Melià i de forma solidària i conjunta als 
Arquitectes Tècnics següents: En César Villalonga 
Gascó, En Fabián Barreda Martí i Na Dana Nos 
Villaplana.
Autoritzar al Sr. Alcalde per signar tots els documents 5. 
que fóra necessari per a l’execució d’aquest acord.

El portaveu del grup popular Sr. Zaragozà Muñoz diu que li 
pareix que este pla del govern central és una bona actuació, 
però que el projecte que s’ha aprovat no està complert, es 
canvie el clavegueram i la xarxa d’aigua, però fica en dubte que 
FACSA haja dit que s’ha de canviar, perquè són de PVC i no fa 
molts anys que estan canviades.


